



# 职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: CQC15S20572R1M/3200

兹证明

大东科技材料(昆山)有限公司

中国江苏省昆山市开发区高科技工业园汉浦路 1899 号

建立的职业健康安全管理体系已经符合如下管理体系标准

OHSAS 18001:2007 GB/T 28001-2011

本证书适用于与下述相关的所有活动

干膜的生产及相关管理活动

首次发证日期: 2012年4月18日 本次发证日期: 2015年4月14日 有效期至: 2018年4月13日

在一个监督周期后, 本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn。

Signed by: Wang Kejiao



## 中国质量认证中心

中国·北京·南四环西路188号9区 100070

<http://www.cqc.com.cn>

C 0031364

2008年版



# OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No.: CQC15S20572R1M/3200

We hereby certify that

**Great Eastern High Tech Material (Kunshan) Co.,Ltd**

No.1899 Hanpu Road,High-tech Industry Zone,Kunshan Development Zone,Kunshan  
City,Jiangsu Province,China

has been awarded this certificate for compliance with the standard

**OHSAS 18001: 2007 GB/T 28001-2011**

This certificate is valid concerning occupational health and safety  
management system related to

**Production of Dry Film and Correlative Management Activities**

**Certified since: April 18, 2012 Valid from: April 14, 2015 Valid until: April 13, 2018**

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC.

Please access [www.cqc.com.cn](http://www.cqc.com.cn) for checking validity of the certificate.

Signed by: Wang Kejiao



**CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE**

Section 9, No.188, Nansihuan(the South Fourth Ring Road) Xilu(West Road), Beijing 100070,China  
<http://www.cqc.com.cn>

C 0031364

2008年版